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1. Kl. 17:15 Budget 2025  
 

Ansvarlig: Forvaltningen 

 

Baggrund:  

Forvaltningen har tilbudt alle skolebestyrelser en gennemgang af skolens budget, og medarbejdere fra forvaltningen 
deltager derfor med oplæg om dette og er efterfølgende til rådighed for spørgsmål og drøftelse.  

 

Formål: 
Orientering om skolens budget for 2025.  

 

Bilag:  

 

Referat: budget 2025 er gennemgået. der bliver indkaldt til orientering af budgetforslaget i august/september 2025.  

 

2. Kl. 17:50 Godkendelse af referat fra seneste møde, samt godkendelse af 
mødeleder og ordstyrer 

 

Referat: Knud havde rettelse ift. formulering af punktet vedr. vikardækning. 

 

3. Kl. 17.55 Aftale om video efter mødet + hvem der opsummere aktioner 

Marie laver en julehilsen på video, som også kan favne referatet. 

Marie og Camilla laver en lille julehilsen til alle. Referatet fra i dag vil komme sammen med julehilsen.    

 

4. Kl. 17.55 Sang 

Juletræet med sin pynt 

 

5. Kl. 18:00 Meddelelser 
 

Elevråd 

 

Medarbejderrepræsentanter 

Mange juleaktiviteter og der bliver brugt mange kræfter. Vi er også i gang med at planlægge 
Danmarksindsamlingen.  

Julefodboldturnering i morgen.  

 

Ledelse 

- Der har været Luciaoptog på skolen både om aften til forældrene og om dagen til hele skolen.  
- På vest har vi inviteret de pensionerede ledere og sekretærer .  
- En af vores børnehaveklasser har vundet færdsels konkurrencen.  
- Jonas har taget mange af de møbler på det gamle rådhuset. 
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Bestyrelsesformand 

- Borgmesterens afskedsreception. Der var nogle elever fra fælles elevråd, som holdt en takketale for 
Thomas, det var meget rørende.  

- Der er lavet en proces over skolens arbejde ift. det faglige sociale arbejde. Der er sendt nogle spørgsmål til 
personalet.   

 

Skoleråd 

- Intet nyt.  

Sammen om Skolen 

- Mødet blev aflyst.  

Andet 

 

 

6. Kl. 18:25 Rettighedsrådet 
 

Ansvarlig:  

 

Baggrund: Da KGS er en rettighedsskole, ønsker vi at være tæt på arbejdet i Rettighedsrådet. 

 

Formål: 

Skolebestyrelsen præsenteres for den seneste referatvideo fra Rettighedsrådet og får en status på arbejdet i Rådet. 

Hvis der er ting, som Rettighedsrådet gerne vil have drøftet i bestyrelsen, kan disse også bringes ind i bestyrelsen her. 

 

Bilag:  

 

Referat: 

- vi har arbejdet med et logo. Rettighedsrådet har godkendt det.  

 

7. Kl. 18:35 Status for dialog om deltagelse i Rynkeby skoleløb 
 

Ansvarlig: Marie og Jonas 

 

Baggrund:  

På sidste skolebestyrelsesmøde deltog Lonnie (forældre på Vest) med en præsentation af Rynkeby skoleløb, og de 
fordele skolen kan drage af at deltage i løbet til foråret. Der blev drøftet fordele og ulemper ved at deltage i en 
velgørende aktivitet som denne, herunder potentialet i at koble noget undervisning på, der relaterer sig til løbets 
formål (indsamle penge til lungesyge børn), fx. via oplæg til forældre og undervisning til elever på mellemtrin og 
udskoling om nikotins skadevirkninger. Der var på mødet opbakning til, at skoleledelsen undersøger engagementet 
blandt medarbejderne, og drøfter muligheder med relevante medarbejdere og ledere.  

Den endelige deadline for tilmelding af det præcise antal elever og klasser er til februar.  

 

Formål: 
Skolebestyrelsen 

- orienteres om skoleledelsens tanker på baggrund af dialogen med relevante medarbejdere 
- Drøfter, hvordan der arbejdes videre med en evt. deltagelse i skoleløbet 
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Referat: 

- Vi vil gerne forsøge at lave en prøvehandling i mindre målestok. Vi har et årgangskoordinator møde i januar, 
hvor vi kommer til at bl.a tale om det/processen. Det kan være at vi vil gå ‘’all in" næste skoleår.  Vi 
undersøger mulighederne for undervisningen op til.  

 

8. Kl. 19:00 Brug af vikarer på skolen 
 

Ansvarlig: Jonas 

 
Baggrund: 
Flere fra bestyrelsen har været i dialog med forældre, der spørger til skolens arbejde med vikarer. På det seneste 
møde blev det derfor aftalt, at skoleledelsen kommer med en status på brugen af vikarer på skolen, og hvordan der 
arbejdes med vikardækning af hhv. kort- og langtidsfravær.  

 

Formål: 

Skolebestyrelsen orienteres om arbejdet med vikardækning på Kildegårdskolen.  

 

Referat: 

Skoleledelsen gennemgik skolens arbejde med vikardækning, herunder 

● data om sygefravær for skolens medarbejdere, som ligger lavere end de øvrige skoler i Herlev Kommune. 
● Hvordan der arbejdes på at klæde vikarer på, og skabe kontinuitet for vikarer - herunder hvordan der sættes 

faste vikarer på ved langtidsfravær 
● Hvilke årsager der kan være til, at klasser i længere periode oplever mange timer med vikardækning, og 

hvordan medarbejderne med fleksibel skemalægning kan undgå brug af vikarer ved planlagt fravær. 

Det blev drøftet, hvorvidt nogle årgange er særlig hårdt ramt, og det blev foreslået, at der kan ses på data for 
vikarforbrug på klasse eller årgangsniveau. Skoleledelsen undersøger muligheden for at trække disse data. 

Konkrete klassers udfordringer med meget vikardækning skal drøftes med nærmeste afdelingsleder.  

 

9. Kl. 19:20 Portrætfotografering 
 

Ansvarlig: Marie 

 
Baggrund: 
Der har været dialog blandt nogle af forældrerepræsentanterne i skolebestyrelsen, om det er en del af skolens 
kerneopgave at facilitere, at eleverne portrætfotograferes i forbindelse med at der tages klassefotos. Klassefotos 
anvendes i forbindelse med skolens virke og punktet omhandler derfor kun portrætfotograferingen. 
 
I forbindelse med seneste fotografering har XX forældre bestilt portrætfoto ud af XX elever på Kildegårdskolen.   
 

Formål:  

Skolebestyrelsen  

- præsenteres for de overvejelser der ligger bag dialogen 
- drøfter om der fortsat skal faciliteres portrætfotografering på Kildegårdskolen til næste skoleår 

 

Referat: 
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- Punktet er udskudt grundet brandalarm.  

 

10.  Kl. 19:45 Justeringer i interne arbejdsgange i bestyrelsen 
 

 

11. Næste møde d. 15. Januar 
- Nytårskur 
- Opfølgning på dialog om udskoling 
- Portrætfotografering  

 

12. Evt.  
 

 

 

 


